

TABLE OF CONTENTS

目 次

Generation and Thermal Evolution of Diamondoids and Their Application in Oil and Gas Exploration

Huanxin Song, Zhigang Wen, Jianping Bao.....1

金刚烷的形成演化及其在油气勘探领域的应用

宋焕新, 文志刚, 包建平.....2

Study on the Sedimentary Facies of Yan 9 Reservoirs in Yanwu Area of Ordos Basin

Yuxuan Sun, Haihong Wang, Shiyang Feng, Kaiyin Fang, Wei He, Qingyu Yang.....13

鄂尔多斯盆地演武地区延 9 油层组沉积相研究

孙雨轩, 王海红, 冯诗阳, 方开银, 何为, 杨清宇.....14

Comparative Study of $w(\text{TOC})$ Logging in Shale-Gas Reservoirs

Xin Nie, Yu Wan, Changchun Zou, Ru Zhang.....19

页岩气储层 $w(\text{TOC})$ 测井评价方法对比研究

聂昕, 万宇, 邹长春, 张儒.....20

Numerical Simulation of Sonic Logging in Fractured Tight Sandstone Reservoirs

Dan Gong, Chengguang Zhang.....28

裂缝性致密砂岩储层声波测井数值模拟

龚丹, 章成广.....29

Optimized Gas Allocation for Continuous Gas Lift Well Group

Junliang Li, Ruiquan Liao, Wei Luo, Yue Han.....36

连续气举井组优化配气研究

李军亮, 廖锐全, 罗威, 韩悦.....37

Well Pattern Design and Adjustment for Permeability Anisotropy Gas Reservoir

Bin Nie, Xian Zhou, Lihong Du, Chang Liu, Zhengdong Xu, Zhenli Yi.....44

渗透率各向异性气藏井网设计与调整研究

聂彬, 周贤, 杜立红, 刘畅, 许正栋, 易珍丽.....45

Study on the Interfacial Properties and Particle Size Distribution of Asphaltene Solution with Different Mass Concentrations

Na Xiao, Meiqin Lin.....52

不同质量浓度沥青质溶液界面性质及粒径分布研究

肖娜, 林梅钦.....53

Analyzing the Effect of Gas Layer Thickness on Bottom Hole Pressure

Ruidong Tao, Liang Zhu, Guibin Li, Yaoquan Liu, Jingguo Xu.....59

气层厚度对井底压力的影响分析

陶瑞东, 朱亮, 李贵宾, 柳耀泉, 许京国.....60

Application of Hydraulic Oscillator in the Speed-Up and Efficiency Enhancement of Medium-Deep Directional Well Drilling

Bo Chen, Xian Zhang, Song Liu.....66

水力振荡器在中深定向井提速提效中的应用

陈波, 张弦, 刘松.....67